
Protokół Nr XLIV/17

z XLIV sesji Rady Miejskiej w Pabianicach, która odbyła się w dniu 27 lipca 2017 r. w sali
nr 4 Urzędu Miejskiego w Pabianicach ul. Zamkowa 16.

Stan Radnych – 23
Obecnych – 18

Lista  obecności  radnych  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach  stanowi  załącznik  nr  1  do
protokołu.

Radni zostali skutecznie powiadomieni o sesji.

Ad. 1
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Pan  Andrzej  Żeligowski (dalej:  Przewodniczący
Rady) otworzył  o  godz.  15.00  XLIV  sesję  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach.  Powitał
Radnych, Zastępcę Prezydenta Miasta Pabianic wraz z najbliższymi współpracownikami,
przedstawicieli  prasy oraz pozostałych zaproszonych i  przybyłych gości. Poinformował,
że sesja została zwołana na wniosek Prezydenta Miasta. Porządek obrad (zał. nr 2 i 3).

Ad. 2
Przewodniczący Rady zaproponował do Komisji Uchwał i Wniosków radnych: Zbigniewa
Grabarza, Grażynę Wójcik i Wojciecha Wójtowicza. 
Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji Uchwał i Wniosków.

Głosowanie:  za  przyjęciem  ww.  składu:  za  –  18,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0.
Ww. skład Komisji został przyjęty.

W związku z tym, że projekty uchwał nie były zaopiniowane przez merytoryczne Komisje,
Przewodniczący Rady poprosił  o przegłosowanie dalszego ich procedowania bez opinii
komisji.
Głosowanie „en bloc” w sprawie procedowania uchwał bez opinii komisji: za – 18, przeciw
– 0, wstrzymało się – 0.

Przewodniczący Rady poprosił o wskazanie projektów uchwał, które będą przyjmowane
w głosowaniu imiennym. Nie było.

Ad. 3
Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2017r. (zał.  nr 4)
autopoprawka

W dniu 7 lipca br. Rada Nadzorcza WGOŚiGW podjęła decyzję o udzieleniu Miastu
Pabianice dotacji na realizacje programu „Poprawa jakości powietrza poprzez likwidację
niskiej emisji w ramach Programu ograniczenia niskiej emisji”. Zadanie będzie realizowane
w latach 2017 i 2018. Dotacja zostanie udzielona do kwoty 1.483.551,00 zł, w wysokości
nie  wyższej  niż  40  %  wartości  kosztu  kwalifikowanego  w  ciągu  dwóch  lat,  zgodnie
z harmonogramem rzeczowo – finansowym, w transzach, każdorazowo na wniosek miasta
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uwzględniający  poniesione  przez  mieszkańców  na  zmianę  ogrzewania  (refundacja
poniesionych kosztów).
Całkowita wartość projektu wynosi 4.564.624,35 zł w tym:
- środki WFOŚiGW: 1.483.551,00 zł (2017r. - 402.303,00 zł, 2018 r. - 1.081.248,00 zł),
- środki własne miasta : 63.000,00 zł (2017r. - 26.500,00 zł, 2018r. - 36.500,00 zł wydatki
niekwalifikowane),
-  środki  mieszkańców:  3.018.073,35  zł  (wypłacane  przez  mieszkańców  bezpośrednio
wykonawcom robót).
Podjęcie  stosownych  uchwał,  pozwoli  na  zawarcie  umowy  o  dofinansowanie
i przystąpienie do realizacji Programu (mieszkańcy mogą realizować inwestycje dopiero po
dacie zawarcia umowy o dofinansowanie).
Z każdym z mieszkańców (beneficjentem końcowy Projektu), którzy zgłosili się do udziału
w Programie miasto zawrze umowę, a rozliczenie kosztów nastąpi po przedłożeniu miastu
faktur  wystawionych  na  beneficjentów  końcowych,  które  z  kolei  zostaną  przekazane
funduszowi celem rozliczenia zadania. 

Zastępca  Prezydenta  Miasta  Pabianic  pani  Aleksandra  Jarmakowska-Jasiczek
(dalej:  Zastępca Prezydenta) podziękowała za przybycie,  wskazała,  że to jest  uchwała
ważna, ponieważ będziemy mogli przekazywać środki mieszkańcom w ramach programu
„poprawa  jakości  powietrza  poprzez  likwidację  niskiej  emisji”.  Program  przeszedł,
otrzymaliśmy  pieniądze,  jutro  zbiera  się  Zarząd  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony
Środowiska, będziemy mogli popisać umowę, a co za tym idzie będziemy mogli rozpocząć
realizację programu w Pabianicach.

Skarbnik  Miasta  Pabianic  Pani  Anna  Łosiak  (dalej:  Skarbnik  Miasta) omówiła
projekt  ww.  uchwały.  Wprowadzenie  do  budżetu  roku  2017  pierwszej  części  środków
przyznanych Miastu w ramach ww. Programu, to są środki dwuletnie, szczegóły opisane
w uzasadnieniu. Zgłaszam również autopoprawkę w § 1, poprawiamy stylistykę i wygląd
tego  paragrafu  poprzez:  po  słowie  „w  związku”  skreślenie  znaku  interpunkcyjnego  „:”
i dodanie w to miejsce „z” i dalej skreślenie myślnika „-” i dodanie dalszej części jako ciąg
tego zdania, a nie akapit.

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie
projekt ww. uchwały.

Głosowanie:  za podjęciem powyższej  uchwały – 18,  przeciw – 0, wstrzymało się  – 0.
Uchwała Nr XLIV/556/17 została podjęta (zał. nr 5).

Ad. 4
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej w budżecie
miasta Pabianic na 2017r. - (zał. nr 6)

Skarbnik Miasta omówiła projekt ww. uchwały.
Aktualizacja  WPF  na  lata  2017-2033  stanowi  obowiązek  ustawowy,  a  przygotowany
projekt  uchwały  jest  konsekwencją  wydanych  Zarządzeń  oraz  złożonego  projektu
uchwały na sesję w miesiącu lipcu. Szczegółowe wyjaśnienie zmian obrazuje załącznik
nr 3 „Objaśnienia przyjętych wartości do WPF Gminy miejskiej Pabianice”.

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie
projekt ww. uchwały.
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Głosowanie:  za podjęciem powyższej  uchwały – 18,  przeciw – 0, wstrzymało się  – 0.
Uchwała Nr XLIV/557/17 została podjęta (zał. nr 7).

Ad. 5
Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2017r. (zał. nr 8)

Zwiększenie  planu  dochodów o  kwotę  5.000  zł  wynika  z  pozyskania  darowizny
od spółki  ADAMED  z  przeznaczeniem  na  zadanie  inwestycyjne  „Budowa  mini-boiska
PM nr 6”. 
Ponadto dokonuje się przesunięcia planu w wysokości 8.615 zł z zadania inwestycyjnego
pn. „Modernizacja sali gimnastycznej w SP nr 3”, na które nie uzyskano dofinansowania
z Ministerstwa  Sportu,  na  zadanie  „Budowa  mini-boiska  PM  nr  6”.  Całkowity  koszt
realizacji zadania wynosi 22.000 zł.”

Skarbnik Miasta omówiła projekt ww. uchwały. Przedszkole Miejskie nr 6 otrzymało
darowiznę od firmy ADAMED na wybudowanie mini-boiska. Aby to boisko mogło zostać
wykonane  w  okresie  urlopowym,  kiedy  nie  uczęszczają  tam  dzieci,  dokonujemy
przesunięcia środków zaplanowanych na zadanie, które miało być realizowane w SP nr 3
a  na  które  nie  otrzymaliśmy dofinansowania  w  postaci  środków zewnętrznych.  Kwotę
8.615 zł przekazujemy do PM nr 6 na dokończenie zadania.

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie
projekt ww. uchwały.

Głosowanie:  za podjęciem powyższej  uchwały – 18,  przeciw – 0, wstrzymało się  – 0.
Uchwała Nr XLIV/558/17 została podjęta (zał. nr 9).

Ad. 6
Przewodniczący Rady  zamknął obrady XLIV sesji Rady Miejskiej w Pabianicach o godz.
15,10.

Komisja Uchwał i Wniosków - zał. nr 10

Płyta cd – zał. nr 11

Załączniki ujęte w protokole są do wglądu w Biurze Rady Miejskiej.

Protokołowała:                                                                Obradom przewodniczył:

   Magdalena Witkowska                                                             Andrzej Żeligowski
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